
Protokoll - Styremøte januar 2025

Dato: 12.01.2025 16:00

Sted: Atlungstad Hestesportssenter

Deltagere:

Martin Pettersen (Styreleder)
Ronny Larsen Skjellebekk (Nestleder)
Aksel Johansen (Styremedlem)
Julie Alver Jacobsen (Styremedlem)
Maren Østli (Styremedlem)
Mona Helene Stokke (Styremedlem)
Ingeborg Opsand (Varamedlem) - ikke til stede
Ina Marie Haugen Hjelsvold (Varamedlem) - ikke til stede

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 25/1/1, vedtakssak

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 25/1/2, vedtakssak

Årsmøte 2025
Vi må bestemme dato for årsmøte og gjøre klar papirer.

De 2 siste årene har vi hatt det den 20.2, skal vi fortsette tradisjonen?
Hvem skal ta ansvar for de formelle papirene?
Forslag til budsjett mottas og flettes inn i budsjettforslaget
Evt. saker til årsmøtet?

Vedtak
Årsmøte avholdes 19.2.25 klokken 19.00 i klubbrommet. 
Martin ordner med papirer.
Aksel og Martin går igjennom regnskap sammen med Bente. 
Vedtaket var enstemmig.

Atlungstad Rideklubb
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Sak 25/1/3, vedtakssak

Rideskoledrift
Atlungstad Gård ønsker at Atlungstad Rideklubb overtar ansvaret for rideskoledriften på gården.

Ønsker vi dette?

Om så, veien videre:

Etablere en gruppe med ansvar for å lage en plan for om det er forsvarlig å ta over rideskolen.
Gruppen får i oppgave å se på de økonomiske aspektene ved å drive rideskole, samt hvordan dette
kan løses på en best mulig måte.
Møtevirksomhet med gårdeier, andre rideskoler, advokater, rådgivere etc.
Legge frem en foreløpig plan på årsmøte med et vedtak om at styre kan arbeide videre med dette,
med mål om å få etablert rideskole til sommeren.
Etablering av rideskolevirksomhet krever årsmøtevedtak ut over overnevnte vedtak. Men da må alle
papirer være i orden og vi må ta høyde for at dette blir på et ekstraordinært årsmøte etter det
ordinære årsmøtet.

Vedtak
Ønskelig at man går videre med prosessen og ser på muligheten for dette.
Martin tar kontakt med Eddie på Gjøvik angående rideskole driften der.
Martin og Aksel tar møte med Bente angående budsjett og inntekt på driften av dette. 
Gruppen består av: Martin, Mona, Maren og Ronny

Vedtaket var enstemmig.

Sak 25/1/4, vedtakssak

Naturbanen
Rytterforbundet ønsker tilbakemelding på status for naturbanesøknaden vår.
Vi må sette en frist for når første utkast av planene skal foreligge og når vi kan forvente å sende over til
forbundet.
Det er Ingvild og Maren som må møtes for å lage en plan som presenteres for styret.

Rytterforbundet ønsker tilbakemelding på status for søknaden.
Sett en frist for første utkast av planene.
Bestem når planene kan sendes til forbundet.
Ingvild og Maren må møtes for å lage en plan.
Planen skal presenteres for styret.

Vedtak
Iløpet av vinteren må det lages en plan, slik at vi kan starte arbeidet til våren.
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Sak 25/1/5, diskusjonssak

Aktiviteter 2025
AD. TEMAKVELD FØRSTEHJELP PÅ HEST.
Her er svaret fra Lisel. Kan vi diskutere dette på søndag? Vi kan kanskje annonsere overfor våre
medlemmer? 
Hei MonaGodt nytt år!Så bra at du har tatt på deg verv i rideklubben vår!

Jeg må beklage og si at jeg ikke har kapasitet til å gi dere et kurs på Atlungstad. Sitter i disse dager og syr
sammen arrangementer som vi skal ha utover våren på klinikken. Kanskje dere vil være med på noen av
disse;
22. jan: tenner og bittilpasning
10.feb; 1. hjelpskurs for rytter & kusk med hjerte-lungeredning
Slutten av mars; parasitter hos hest
23. april; Maria Terese Engell; utvikling av rideteknikk
Aug/sept: longeringskurs med Erik Andersen og Andre Ziemann
Sept/okt; rehab av hest med Cecilia Lønnell
Okt/nov: tannhelse hos hund og katt med spesialistkandidat Emilia JenningsHilsen Lisel

FØRSTEHJELPSKURS
Nå har jeg fått svar fra Brumunddal hjelpekorps. De vil gjerne holde kurs for oss. Rammen vil være 2-3
timer. Det koster klubben 5000 kroner. Jeg sa vi ville ha basic +  Da foreslo hun at de kunne skreddersy en
del av kurset mot typiske skader innen hestesport

Julie skulle sjekke ut interessen fra de andre ungdommene

TEMAKVELD FORBEREDELSE TIL KONKURRANSE:

PUSSE- OG PYNTEKONKURRANSEN:
pusse og pyntekonkurransen - ble det vedtatt flytting av dato til 28. januar. Julie og Aksel ansvar, mens
Mona bistår hvis det blir behov den aktuelle kvelden. Påmelding gjøres til Aksel via Facebook (Atlungstad
Rideklubb).

Sak 25/1/6, diskusjonssak

Eventuelt
Ingen saker
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